
Posiedzenie Prezydium ZO 24.04.2025

W czwartek 24.04. 2025 r. o godz. 16:00 odbyło się posiedzenie
Prezydium Zarządu Okręgu w którym uczestniczyli zaproszeni goście:
przewodniczący OKR kol. Jarosław Pawlak, rzecznik dyscyplinarny kol.
Wojciech Jędrysik i kol. Janusz Osmólski, Dyrektor biura ZO Henryk Brylski
i Księgowa biura ZO p. Monika Barczyk.

Posiedzenie otworzył i prowadził prezes Zarządu Okręgu kol. Mirosław
Winiarski.

W zakresie działalności organizacyjnej podjęto uchwały w sprawie:

uchylenia części zapisu uchwały nr 2/RYD/2024 Walnego
Zgromadzenia Sprawozdawczego członków Koła PZW nr 50 Rydułtowy
z dnia 08.12.2024 r.
uchylenia uchwały nr 3/2025 Zarządu Koła PZW nr 7 Czechowice
Dziedzice z dnia 05.03.2025 r.



Uchwały omówił wiceprezes ZO ds. organizacyjnych kol. Janusz
Olszewski.

W zakresie działalności gospodarczej podjęto uchwały w sprawie:

wyrażenia zgody na zmianę dzierżawcy działki nr 7 położonej na
terenie Ośrodka Buków,
wydłużenia okresu funkcjonowania strefy tarliskowej na zbiorniku nr
014 Kozłowa Góra,
zatwierdzenia regulaminu i cennika przystani wędkarskiej Okręgu
PZW w Katowicach nad zbiornikiem nr 010 Nakło – Chechło,
zatwierdzenia regulaminu i cennika przystani wędkarskiej Okręgu
PZW w Katowicach nad zbiornikiem nr 004 Przeczyce w Siewierzu.

Uchwały omówił wiceprzewodniczący komisji kol. Zbigniew Suchecki.

W zakresie działalności finansowej podjęto uchwały w sprawie:

udzielenia pożyczki dla Koła PZW nr 43  Pyskowice,
dofinansowania zakupu kontenera w Kole PZW nr 110 1-go Maja,
zwrotu poniesionych kosztów w Kole PZW nr 54 Sosnowiec.

Uchwały omówił skarbnik ZO kol. Robert Sito.

W zakresie działalności Komisji ds. Młodzieży podjęto uchwały w
sprawie:

nadania odznaki „Wzorowy Młody Wędkarz”,
nadania tytułu instruktora Szkolenia Młodzieży Wędkarskiej PZW.

Uchwały omówił prezes ZO kol. M. Winiarski.

W zakresie działalności OKO podjęto uchwały w sprawie:

nadawania odznak honorowych PZW,
nadania odznaki „Senior Wędkarstwa”,
nadania odznaki okręgowej „Za zasługi w rozwoju wędkarstwa w
Okręgu PZW w Katowicach”.

Uchwałę omówił przewodniczący komisji kol. Andrzej Szczęsny.



Kol. J. Olszewski - Komisja Organizacyjna - poinformował, że Komisja
Organizacyjna nie miała posiedzenia w kwietniu br. niemniej członkowie
zajmowali się opiniowaniem przesłanych dokumentów z kół i
przygotowano projekty uchwał na dzisiejsze posiedzenie Prezydium.

Komisja gospodarcza - kol. Z. Suchecki przedstawił informację z prac
komisji, która odbyła się w dniu 09.04.2025r. Na posiedzeniu komisji
omawiano:

- spotkanie z Prezydentem Miasta Świętochłowice, które odbyło się w dniu
09.04.2025 r. i dotyczyło uzgodnień w sprawie wysokości podatku od
nieruchomości za zbiorniki znajdujące się na terenie miasta
Świętochłowice dzierżawione przez Okręg PZW w Katowicach. W spotkaniu
ze strony Okręgu PZW w Katowicach uczestniczyli: Wiceprezes ZO ds.
gospodarczych Edward Totoń, Wiceprezes ZO ds. młodzieży, opiekun
rejonu IV Zbigniew Mośko, Dyrektor Biura ZO Henryk Brylski,
przedstawiciel Koła PZW nr 56 Świętochłowice kol. Damian Walaszek.
Sprawa dotyczy 6 zbiorników. Wysokość podatku od nieruchomości w
2025 r. będzie wynosiła 50% ustalonej stawki 0,73 zł/m2 tj. za zbiorniki: nr
416 Zacisze; nr 417 Żegnica; nr 414 Matylda; nr 415 Skałka; nr 705
Zandka; nr 707 Martyn. Łączna wysokość podatku od nieruchomości za
w/w łowiska do zapłacenia w 2025 r. wynosi 68 675,- zł. W 2026 r.
wysokość przedmiotowego podatku będzie wynosić 100% stawki 0,73 zł/m
2 tj. wynosić będzie co najmniej 137 350,- zł. Stanowisko Prezydenta
Miasta Świętochłowice jest niezmienne w stosunku do poprzednich ustaleń
i w dalszym ciągu nie wyraża zgody na obniżenie wysokości powyżej
przedstawionego podatku od nieruchomości. Po rozpatrzeniu różnych
propozycji m.in. zmniejszenie powierzchni dzierżawionych łowisk ustalono,
że dojdzie do kolejnego spotkania w tej sprawie w czerwcu br. Komisja
gospodarcza w związku z powyższym ustaliła, że przed podjęciem decyzji
konieczna jest wizja lokalna na w/w zbiornikach z udziałem przedstawicieli
kół i opiekunów rejonów. Proponowany termin wizji – po świętach
wielkanocnych lub początek maja.

- z prac prowadzonych na stawie „Przed tor” w Kończycach Małych. W
związku z pracami związanymi z budową linii kolejowej Katowice - Ostrawa



przez staw „Przed tor” w Kończycach Małych dzierżawca ośrodka
zarybieniowego zwrócił się do Okręgu PZW w Katowicach o zwolnienie
zapłaty tenuty dzierżawnej za przedmiotowy staw oraz za staw „Za tor”,
który dotychczas był zasilany wodą ze stawu „Przed tor”. Komisja
gospodarcza jednogłośnie popiera wniosek dzierżawcy i proponuje
wstrzymanie zapłaty tenuty dzierżawnej za staw „Przed tor” do czasu
ukończenia inwestycji i przywrócenia stawu do użytkowania, jednocześnie
wyraża zgodę na odstąpienie zapłaty tenuty dzierżawnej za staw „Za tor”
w 2025 r.

- o podpisaniu umowy na zbiornik Rybnik. Okręg PZW w Katowicach
podpisał umowę zarówno na główny zbiornik jak również na zbiorniki
boczne oprócz zbiornika Pniowiec, który został przejęty przez Miasto
Rybnik. Sprawa zbiornika Pniowiec została również uregulowana z
Urzędem Miasta Rybnik. Ponadto podpisana została umowa na grunty i
pomieszczenia, które są niezbędne do prowadzenia działalności na tych
łowiskach. Stawka czynszu została ustalona w wysokości 50%
dotychczasowej stawki. Ustalono również, że w 2025 r. nie będzie
pobierana opłata za wodowanie łodzi podczas zawodów wędkarskich.

- ze spotkania z Wójtem Gminy Świerklaniec. Spotkanie dotyczyło umowy
na zbiornik nr 010 Nakło-Chechło. Przedstawiono szereg uwag do
proponowanej umowy, na które Wójt Gminy Świerklaniec w wielu
przypadkach wyraził zgodę aby je uwzględnić. Przed podpisaniem umowy
wymaga wyjaśnienia sprawa polisy ubezpieczeniowej dla wędkujących na
tym zbiorniku. W trakcie spotkania ustalono, że pomimo braku umowy,
Okręg PZW w Katowicach może już rozpocząć swoją działalność na
zbiorniku. Umowa z uwzględnieniem poprawek Okręgu ma być gotowa do
podpisania w przeciągu tygodnia od spotkania

Komisja Finansowa - kol. R. Sito przedstawił informacje z prac komisji.
Komisja na posiedzeniu przygotowała projekty uchwał na dzisiejsze
posiedzenie Prezydium. Ponadto komisja omawiała pisma które wpłynęły
do komisji z kół Okręgu. Przedstawił wysokość wpłat składek, która jest
podobna do roku ubiegłego.



Wiceprezes ds. sportu kol. G. Kosin przedstawił informacje z
posiedzenia OKS, na którym omawiano organizację Mistrzostw Świata w
spinningu brzegowym na rzece Czarna Przemsza oraz GPP. Imprezy
zostały zorganizowane na wysokim poziomie i podziękowania złożyli
przedstawiciele FIPS jak też Zarządu Głównego i zawodnicy z wielu krajów.

Przewodniczący OKO kol. A. Szczęsny przedstawił informacje z prac
komisji. Komisja na posiedzeniu przygotowała projekty uchwał na
dzisiejsze posiedzenie Prezydium.

Kol. M. Wrzeszkiewicz – Komisja Promocji i Mediów – poinformował,
że komisja omawiana przygotowania do organizacji jubileuszu 75-lecia
PZW i Okręgu. W najbliższym czasie ma odbyć się spotkanie w Szkole
Muzycznej w Sosnowcu w sprawie ustalenia zasad wynajmu sali na
jubileusz.

Przewodniczący OKR kol. J. Pawlak przedstawił informację z pracy
komisji.

Rzecznik Dyscyplinarny kol. W. Jędrysik przekazał informację o
prowadzonych postępowaniach dyscyplinarnych.                               

Informacje z rejonów przekazali opiekunowie rejonów. Poinformowali o
przebiegu zarybień wiosennych w kołach oraz rozpoczynającym się
sezonie zawodów wędkarskich. W rejonach nie ma spraw wymagających
wyjaśnień lub interwencji za wyjątkiem rej VIII-go i sprawy uregulowania
stanu prawnego zbiornika Brzeźnica, który jest w obwodzie Mała Panew i
jest w administrowaniu Okręgu PZW Częstochowa. 

Dyrektor biura ZO kol. H. Brylski omówił występowanie śnięcia ryb a
zwłaszcza tołpyg na zbiorniku Rybnik i karasi na Kanale Gliwickim.
Sytuacja została zgłoszona do RZGW Wody Polskie, WIOŚ i wszystkich
innych służb. Przeprowadzono odłowy kontrolne i badania ryb.

Ponadto Dyrektor przedstawił informację o przeprowadzonych kontrolach
przez RZGW w Gliwicach  obwodów rybackich rzeki Centara nr 2 i
zbiornika Kuźnica Warężyńska nr 1. Wynik Kontroli pozytywny.



Mirosław Winiarski
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